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Dear Arkadi, 
 
I am writing this short note to thank you for your kind hospitality and a most interesting and nice visit to 
IIBS. I would like to congratulate you and your team for the successful and remarkable development of 
IIBS! It is a role model for the much needed development and transformation of Russian health care. 
You and IIBS is also a model for how entrepreneurship and expertise can contribute to this 
development and set new standards in the provision of health care in Russia. 
 
We in Elekta are delighted to have the opportunity to contribute and be part of this process and I look 
forward to our continued collaboration. I hope to have the opportunity to see you in Stockholm and 
continue our discussions. Also if I can be of any assistance please let me know. 
 
With warm regards 
Laurent Leksell 
Executive Director & Founder 
_________________________________________________________________________________ 

Уважаемый Аркадий! 

В этом коротком письме я благодарю Вас за тёплый приём и  очень интересный и приятный 
визит в МИБС. Хотел бы поздравить Вас и Ваш коллектив с замечательным и успешным 
развитием МИБС! Это развитие является образцом для подражания для так необходимого 
развития и преобразования Российской системы здравоохранения. Вы и Ваш МИБС являются 
также примером того, как предпринимательство и высокий профессионализм могут 
способствовать этому развитию и устанавливать новые стандарты в системе здравоохранения 
России.  

Мы в Электе счастливы,  что имеем  возможность способствовать этому процессу. Я с 
нетерпением ожидаю нашего дальнейшего сотрудничества. Надеюсь, что буду вскоре иметь 
возможность увидеть Вас в Стокгольме для продолжения нашей беседы. Если могу быть чем - 
то полезен, пожалуйста,  сообщите мне. 

С наилучшими пожеланиями,  

Laurent Leksell 

Executive Director & Founder 

_________________________________________________________________________________ 


